
Styrelsemöte 20181206
Närvarande: Linnéa, Anna-Lisa, Helena, Renate, Kerstin och Martin. 

Byggkommittén
Inga nyheter.

Föregående protokoll
Protokollet upplästes.  Protokollet godkändes.

Kommentarer till föregående protokoll.
Möjlighet finns att låna filmutrustning genom Bygdegårdarnas Riksförbund. Vi skall 
försöka låna den den 16 och17 eller 23 och 24 mars. Martin undersöker.

Ekonomi: 
Rapporten bifogas protokollet. Det preliminära resultatet från årets julmarknad 
diskuterades.

Inkommen post
Medlemsinformationen från Bygdegårdarnas Riksförbund. En premie (självriskcheck 
9300:- och en engångsrabatt 20% på premien) kan fås om vi certifieras som ”Säker 
bygdegård”. Linnéa och Kerstin går web-kursen. 

Hemsida/Facebook
Ett tack till utställare och besökare för en lyckad julmarknad. Den 24:e!!!

Kommande arrangemang
Till nästa styrelsemöte skall kapellet bjudas in. 

Övriga frågor
Hjärtstartare. Kartongen är öppnad och kontrollerad. Den skall sättas upp på toaletten 
nere. 

Nästa möte
Torsdagen 10 januari kl 1900. Ordförande Renate.

Vid tangentbordet

Martin Martinsson


